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В качестве предмета исследования взяты правовые нормы, регламентирующие контроль-
но-надзорную деятельность органов исполнительной власти. В результате делаются выводы о 
необходимости на законодательном уровне для целей правовой регламентации деятельности 
по проведению проверок соблюдения предпринимателями обязательных требований исполь-
зовать общую формулировку «государственный и муниципальный контроль в Российской Фе-
дерации». Кроме того, делается вывод о том, что современная реформа контрольно-надзор-
ной деятельности проводится без достаточного научного обоснования, а бизнес пока не готов 
к снижению уровня вмешательства в его деятельность со стороны контрольно-надзорных ор-
ганов.
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The subject of the study is the legal norms regulating the control and supervisory activities of 
executive authorities. As a result, conclusions are drawn about the need to use the general wording 
“state and municipal control in the Russian Federation” at the legislative level for the purposes of legal 
regulation of activities for conducting inspections of compliance by entrepreneurs with mandatory 
requirements. In addition, it is concluded that the modern reform of control and supervisory activities is 
carried out without sufficient scientific justification, and business is not yet ready to reduce the level of 
interference in their activities by control and supervisory authorities.
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